

條款及細則:

1. 優惠適用於九龍巴士及龍運巴士全線之單程車資。
2. 推廣期為 2022 年 12 月 19 日至 2024 年 12 月 31 日 (包括首尾兩日) (「推廣期」)。
3. 優惠適用於推廣期內的任何日子及任何時段。
4. 此推廣優惠不適用於香港以外發行之 JCB 信用卡。
5. 持卡人必須使用配備感應式支付功能的 JCB 信用卡付款，方可享 20%現金回贈。
6. 優惠不可與其他優惠、折扣同時使用。
7. 此推廣優惠期間及內容可能隨時作出更改，詳情請留意 JCB 香港官方 Facebook 專頁公佈。
8. 回贈將會於兩個曆月內自動誌入閣下的 JCB 信用卡戶口並會列明在信用卡的月結單上。
9. 截數日期會因發卡行而不同，請以發卡行所發出的月結單為準。
10. JCB International (Asia) Ltd. 及其發卡行不會對九龍巴士有限公司的產品、服務或資料之質素和供應作出任何陳述或保證，亦不會就九龍巴士有限公司的產品、服務或資料所引起或與其有關的事宜負上任何責任。
11. JCB International (Asia) Ltd. 及九龍巴士有限公司保留對此推廣活動隨時更改或取消、修改或修訂此等條款及細則之權利。如有關優惠之查詢，持卡人請聯絡 JCB International (Asia) Ltd.，並須提供有關之信用卡月結單以便 JCB International (Asia) Ltd.作進一步跟進。而有關信用卡之查詢，請聯絡該發卡行。如有任何爭議，JCB International (Asia) Ltd.、九龍巴士有限公司及該發卡行所作的決定為最終並不可推翻。
12. 如本條款及細則的中、英文兩個版本有任何抵觸或不相符之處，應以英文版本為準。

Terms and Conditions:

1. The offer is applicable to one-way fare of all Kowloon Bus and Long Win Bus routes.
2. The promotion period is from 19 December 2022 to 31 December 2024 (both dates inclusive) ("Promotion Period") .
3. The offer is valid on any day and any time during the promotion period.
4. The offer is not applicable to JCB credit cards that are not issued in Hong Kong.
5. Cardholders must pay with a JCB credit card with contactless payment function to enjoy the cash rebate.
6. Offer cannot be used in conjunction with other promotional offers and discounts.
7. The offer period and availability may be changed, please refer to the official JCB HK Facebook page for any updates.
8. The rebate will be automatically credited to your JCB credit card account within two calendar months.
9. The cut-off date will vary depending on the Card Issuer, please refer to the monthly credit card statement issued by the Card Issuer.
10. JCB International (Asia) Ltd. and the Card Issuers shall not be responsible for any matters in relation to the related products or services. The Kowloon Motor Bus Company Limited is solely responsible for all obligations and liabilities relating to such products or services and all auxiliary services.
11. JCB International (Asia) Ltd. and The Kowloon Motor Bus Company Limited reserve the right to amend the Terms and Conditions without prior notice. In the offer of any disputes, cardholders should contact JCB International (Asia) Ltd and provide the credit card statement for investigations, while cardholders should contact Card Issuers for any card issue. The decision of JCB International (Asia) Ltd., The Kowloon Motor Bus Company Limited and Card Issuers shall be final and conclusive.
12. If there is any inconsistency or ambiguity between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall apply and prevail.